
Protokoll för styrelsemöte i Miklagårds samfällighetsförening den 19 november 2020  
 
Närvarande: Ola Jonshammar, Monika Berglund Lange, Irja Sunnerdal, Mikael Åhlqvist, Helena Mandéus, Erik 
Hansen och Göte Liljegren  
Plats: Via Zoom   

 

1. Uppföljning av tidigare möten 

a. Lägesrapport nya träd – Träden kommer att planteras innan jul.  

b. Lägesrapport ny bod – För att byta boden behöver vi skicka in bygglovsansökan 

innehållande en plan och skiss på den nya byggnaden. Vi kommer även behöva söka 

rivningslov för att få ta bort den nuvarande byggnaden.  

c. Bilar som kör över gräsmattan – Vi har ställt upp hinder tills vidare för att förhindra att 

bilar kör där.  

d. Servisledningarna – Vi beslutar att filma resterande ledningar i vår.   

e. Telia – Några medlemmar har fortfarande problem med installationen. Ola och Irja har 

försökt att hjälpa dem att lösa problemet.  

f. Häckplantan vid norra delen av området är nu planterad.  

 

2. Ekonomisk rapport 

Irja rapporterar om ekonomin.  

 

3. Inkommen post 

Ingen post.  

 

4. Återkoppling av städdagen  

Vi är nöjda med resultatet av höstens städdag. Vi ser ett behov av att se över skötselområdena 

till nästa städdag.  

 

5. Övriga frågor 

a. Micke tar kontakt med Alltrac och begär in offert för att asfaltera på de ställen som det 

behövs.  

b. Julbordet är inställt pga covid, vi beslutar att vi beställer var sin julkasse istället och att vi 

eventuellt äter middag ihop i vår istället. Det ska enligt uträkning rymmas inom budget.  

c. Jonas från elbilsgruppen bjuds in till nästa styrelsemöte.  

 

6. Nästa möte 

Torsdag den 17/12 via Zoom.    

 

Täby kyrkby, 2020-11-19 
  
 
..............................................           ................................................. 
Ola Jonshammar, ordförande          Monika Berglund Lange, sekreterare 


